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Nepozaben večer
za tisoč ljudi

Od ponedeljka do petka smo
ob večerih obiskali vse vasi
v KS ter s petjem domačih
pevcev, predvsem pa s petjem
gostujočih oktetov ter zborov
poskusili obuditi spomin na
stare čase, ko se je po vaseh
slišalo fantovsko petje. Lahko
potrdim samo to. da je bil trud
v celoti poplačan. kajti v vseh
vaseh so nas sprejeli z odprti-
mi rokami ter obloženimi mi-
zami. Toda še lepše je bilo vi-
deti po vaseh zbrane vaščane
vseh starosti, kako so posedli
k obloženim mizam in s Wpli-
no v očeh prisluhnili. nekateri
pa so se tudi sami vključili
v zbrano domače petje. V pe-
tek, 30. avgusta pa se je v Šent-
juriju pričel »Večer na vasi«, ki
bo postal tradicionalen. Pr-
vi so se predstavili pevski zbor
»Baije«, oktet »Mladika« Gro-
suplje ter domači oktet. Poleg
že omenjenih zborov so na pri-
reditvi sodelovali še pevski
zbor »Šmarje«, dekliški »No-
net« iz Grosuplja, godba na pi-
hala ter mažuretk. Po govoru
gosla, predsednika izvršnega
sveta gospoda Franca Ahlina,
pa so igralci iz sosednjega
Skocjana odigrali igro »Razva-
lina življenja«. Doživetje več
kot tisoč gledalcev je bilo ne-
pozabno.

V soboto, 31. avgusta, so se
dogodki pričeli odvijati že zju-
traj in sicer z zivinskim sej-
mom in prikazom plemenske
živine v organizaciji KZ Gro-

suplje. Nadaljevali smo s pri-
kazom narodnih noš ter povor-
ko konj in konjskih vpreg. Od
14. pa do 20. ure pa se je odvijal
kulturni program, v katerem
so sodelovali šolska in pošol-
ska mladina ter gostje. Pisanja
bi bilo lahko za cel roman, toda
na koncu se moram v imenu
sveta KS in v imenu priredite-
lja zahvaliti vsem. ki so sodelo-
vali v pripravah in na sami pri-
reditvi. Zahvala velja predv-
sem nastopajočim in vsem go-
stom, ki so se odzvali našemu
povabilu. kulturni skupnosti
Grosuplje, predsedniku obči-
ne gospodu Rometu. ki je
s svojo prisotnostjo dal podpo-
ro našemu trudu. Našemu po-
vabilu pa se je odzval tudi
predsednik viške občine, go-
spod Bogdan Bradač, kar je tu-
di znak dobrega sodelovanja
med občinama.

Za dobro sodelovanje pa se
zahvaljujem tudi našemu žup-
niku, gospodu Antonu Hostni-
ku, saj nam je v vsem stal ob
strani. Ne smem pozabiti zah-
vale našim gospodinjam za vse
dobrote, ki so jih pripravile, da
je bila prireditev res domača.
Da so krajani vzeli prireditev
za svojo, pa so dokazali tudi
s tem, da so se zadrtali na do-
mači veselici, ki so jo pripravili
dojnači gasilci. da jutranjih ur.

Še enkrat vsem iskrena
HVALA!

predsednik sveta KS
MIHA KADUNC


